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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 8/06 z 
dnia 18 sierpnia  2006  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Wpływ Biblioteki na rozwój kultury w środowisku wiejskim – 

g. 10 15 
a) Biblioteka Objazda 
b) Filie i Punkty biblioteczne 

3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  6  spośród 7 – 
osobowego składu Komisji , co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny : Marian Szumski, 

 
 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w 
porządek obrad  .  

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  

 
   

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   poddała pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr  7/2006 z dnia 30 maja  2006 r  
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr  7/2006  bez uwag.  
 

  
Ad. 2.   Wpływ Biblioteki  Wpływ Biblioteki na rozwój kultury w 

środowisku wiejskim  
 

a) Biblioteka Objazda  
b) Filie i Punkty biblioteczne  

 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Halina Aftarczuk Dyrektor Gminnej Biblioteku Public znej w 
Objeździe 
- przedstawiła informację  nt. „Wpływ Bibliotek na rozwój kultury w 

środowisku wiejskim” w zakresie: 
> stanu organizacyjnego 
> czytelnictwa 
> zbiorów 
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� komputeryzacji 
� obsługi bibliotek 
� najwaŜniejszych wydarzeń w Ŝyciu Biblioteki 
� najwaŜniejszych problemów 
 

1. Punkt Biblioteczny w Rowach pracuje w bardzo trudnych 
warunkach lokalowych. Proponuje się rozwaŜenie moŜliwości 
zorganizowania Punktu Bibliotecznego w budynku Informacji 
Turystycznej w Rowach. W dalszych planach (rok 2007) 
przekształcenie placówki w Filię biblioteczną 

 
2. W Filii GBP w Duninowie  istnieje potrzeba wymiany okien, 

wymiany grzejników elektrycznych, malowania wewnętrznego 

oraz ocieplenia budynku 
Treść informacji stanowi zał Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- przy planowaniu budŜetu na 2007 r naleŜałoby  zaplanować  środki  

na zorganizowanie punktu filialnego biblioteki w pomieszczeniach 
po punkcie zielarskim. NaleŜałoby wówczas budynek ten ocieplić i 

zamontować ogrzewanie. Jest to dobra lokalizacja , gdyŜ budynek 

ten znajduje się w centrum miejscowości  
 
  
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- jeŜeli na bazie istniejącego budynku, pomieszczenie po punkcie 

zielarskim jest rozwiązaniem problemu w zakresie lepszej obsługi 

biblioteki  w Rowach to jestem za tym  by utworzyć filię 
biblioteczną. NaleŜy podjąć działania by przeznaczyć 

pomieszczenie punktu zielarskiego na potrzeby biblioteki. 
 

 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- w takiej  miejscowości  jak Rowy nie moŜe być mowy by nie było 

punktu informacji poniewaŜ musi być. Natomiast   GOK moŜe 

dzierŜawić pomieszczenie  punktu informacji  pod administracją 

biblioteki, która moŜe zawrzeć w umowie klauzulę    , Ŝe naleŜy 

udostępnić pewną część budynku na prowadzenie informacji 

turystycznej 
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Członek Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję następujący zapis : 
 
Po wysłuchaniu informacji Dyrektora Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Objeździe w zakresie koncepcji utworzenia 
punktu filialnego biblioteki w Rowach na bazie 
istniejącego budynku (pomieszczenie po punkcie 
zielarskim)  , Komisja akceptuje kierun ek działania . Do 
tematu  naleŜy powrócić przy konstruowaniu budŜetu na 
2007 r. 

 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek.  

 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości w/w informację . 
 

 
 

Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
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  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - wnioskuję o ustawienie znaku ograniczającego prędkość do 70 
km/godz. i  „zakaz wyprzedzania”  na drodze Nr 210 pomiędzy 
przystankami w Charnowie oraz znak  „czarny punkt” informujący o 
duŜej ilości wypadków 

 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek.  

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść pism : 
 

 
1. Odpowiedź na wniosek Komisji Nr 7/06 z dnia 30 maja 

2006 w spr. zakupienia 15 kpl. strojów sportowych dla 
młodzieŜy. 

 
2. Prokuratura Rejonowa w Słupsku -  postanowienie o 

zamknięciu śledztwa w spr. niedopełnienia obowiązków  
przez Wójta Gminy Ustka w trakcie naliczania i pobierania 
opłat adiacenckich. Na podstawie zebranego materiału 
dowodowego wniesiono akt oskarŜenia. 
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3. Prokuratura Rejonowa w Słupsku -   postanowienie  o 
umorzeniu śledztwa w spr. przekroczenia w kwietniu 2001 
r w Ustce uprawnień przez Wójta Gminy i Skarbnika 
Gminy poprzez zawarcie umowy przystąpienia do długu w 
imieniu Gminy Ustka ze Spółką BETA-STYL i Bankiem 
PKO S.A w Słupsku  

  
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 11 10  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


